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GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 
Protokoll fört vid föreningsstämma 2014-06-15  

på Hotell Havsbaden kl 11.00 – 12.00 
 
1.  Föreningsstämman öppnades av ordförande Per Bjurbom, som också hälsade alla 
 välkomna. 

 
2. Per Bjurbom valdes till stämmans ordförande och Margareta Lindén till sekreterare. 

 
3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag. 

 
4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst. 

 
5. Röstlängden justerades till att 38 fastigheter var representerade genom närvaro och 1 
 genom fullmakt, således totalt 39 röstberättigade. Ytterligare 12 boende var närvarande.  

 
6. Till att justera dagens protokoll valdes Ulla Svensson och Jan Holmlund. Samma personer 
 valdes till rösträknare. 

 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse: 

 
A. Årsberättelsen, som bilagts kallelsen, fastställdes  
B. Resultatet för verksamhetsåret, som bilagts kallelsen, fastställdes 
C. Balansräkningen, som bilagts kallelsen, fastställdes. Beslutades att årets negativa 
  resultat kr 33.225:- balanseras i ny räkning.  
D. Revisionsberättelsen, utan anmärkning, föredrogs av Eva Karlsson. 

 
8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 
9. Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftstat  

A. Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag om höjd årsavgift med kr 500:-/år 
 till kr 3.500:-/år.  
B. Det av styrelsen framlagda och distribuerade budgetförslaget fastställdes av stämman.  
C. Stämman beslutade att ersättningen till styrelsen – en middag till styrelsemedlemmar 
 med respektive – utgår enligt samma principer som tidigare år. 

  
10. Förändringsförslag och information från styrelsen: 

 
 A.  Byfogde Åse Wästberg gav en utförlig information om dricksvattentäkten i Grisslehamn.  
 
 11. Inga motioner hade inkommit. 
 
 12. Valberedningens förslag till styrelse föredrogs av Gunilla Ragnemark. Mötet antog 

  förslaget.  
 

 Vid mötet nyvaldes 
 kassör Elisabeth (Lisa) Öberg, Skatuddsvägen 46 för en tid av 2 år 
 styrelseledamot Björn Ljunghill, Grisslestigen 4 för en tid av 2 år 
 
 Kvarstår    kvar av mandattid 
 ordförande  Per Bjurbom, Måsstigen 15   1 år 
 styrelseledamot Margareta Lindén, Grisslestigen 10 1 år 
 styrelseledamot Åse Wästberg, Skatuddsvägen 54 1 år  



2 

FÖRENINGSSTÄMMA  2014, GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET,  GRISSLEHAMN         

_________________________________________________________________________________  

 

 
Till styrelsesuppleanter valdes 
 Björn Hoffborn, Grisslestigen 8 Omval 1 år 
 Malin Andersson, Grisslestigen 2 Nyval 1 år 
 Inga-Lill Kallin, Måsstigen 18 Nyval 1 år 
 
Till revisorer Eva Karlsson, Måsstigen 8 Omval 1 år

 KG Kyhlstedt, Skatuddsvägen 36 Omval 1 år
  

 
Till revisorsuppleanter    Björn Bonnevier, Skatuddsvägen 40 Omval 1 år 
 Pia Wråkhufvud, Måsstigen 26 Omval 1 år 
 
Valberedningen fastställdes utifrån det rullande schemat med våra gamla husnummer.  
En styrelsemedlem stod på tur och måste därför stå över. Det förutsätts att en medlem i 
angivet hushåll åtar sig uppdraget.  
 
Från område A hus 1 - 14 rekryterar Iris Kull, hus 2, Grisslestigen 11 
Från område B hus 15 – 20 och 29 – 34 rekryterar Ulla Svensson, hus 18, Skatuddsvägen 52 
Från område C hus 21 – 28 rekryterar Anne Mari Marklund, hus 26, Måsstigen 20 
Från område D hus 35 – 45 rekryterar Karin Eklöf o Hans Abrahamsson, hus 44, Måsstig. 19 
Från område E hus 46 – 57 rekryterar Margareta o Gösta Kilgren, hus 49, Skatuddsvägen 30 
 
Ulla Svensson är sammankallande och därmed också ansvarig för att skriftligt förslag på 
medlemmar till nästa styrelse lämnas till ordföranden i god tid före årsstämman i juni 2015. 
 

13. Övriga frågor 
 

 A.  Tack för särskilda insatser. Ordförande Per Bjurbom framförde samfällighetens tack till 
  Mathilda Sandstedt för hennes enastående insats för vårt 40-årsfirande 13 juli 2014 
  samt till Björn Hoffborn och Kenneth Grandin för gediget arbete med badstegen, som 
  invigdes förra sommaren. 
 
 B. Per Bjurbom framförde föreningens tack även till de avgående styrelsemedlemmarna 
  Christer Åkerman för många år som webmaster och Johan Cedergren för fyra år som 
  kassör. 
 
 C. Säkerheten på Hamnplan. En oro uttrycktes rörande säkerheten för gående och 
  cyklande i det utvidgade och starkt trafikerade området kring färjeläget. En trottoar 
  utefter norra sidan efterlystes. Per Bjurbom tar upp frågan när han  inom kort ska träffa 
  hamnchefen.  

     
 D. Husbilar på Eckerölinjens parkering. Mötet uppmanade medlemmar som blir störda av 
  husbilarna att ringa polis och Eckerölinjens kontor. 

 
 E. Tången. Styrelsen fick i uppdrag att utreda hur vi i fortsättningen skall hantera tång-
  upptagningen på badstranden i badviken. Utredningens förslag skall presenteras vid 
  nästa föreningsstämma. 

14. Föreningsstämman avslutades med att ordförande Per Bjurbom tackade de 
 närvarande för visat engagemang och önskade alla en trevlig sommar.  

 
   

Margareta Lindén, sekreterare Justerat Ulla Svensson 
      
 
___________________________  ______________________________ 
 

  Jan Holmlund 
 

 


